
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 290
Vil ministeren oplyse, hvor stort skatteprovenuet ville have været i 2012, hvis
alle indkomst- og boligskatter samt afgifter havde været på samme niveau
som i 2001?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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